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Styresak 13 – 2022 Referatsaker til styret    

 
Styret i Helgelandssykehuset HF inviteres til å fatte følgende vedtak: 
Styret i Helgelandssykehuset HF tar sakene til orientering. 
 
Formål: 
Følgende dokumenter legges frem som referatsaker for styret: 

 
1. Protokoll fra Brukerutvalgmøte 08.12.2021. 
2. E-post til Styret i Helgelandssykehuset HF, fra Nordland fylkeskommune ved Kari 

Anne Bøkestad Andreassen – «Uttalelse fra Nordland fylkesting» 15.12.21. 
3. Presseprotokoll fra styremøte i Helse Nord RHF 15.12.2021. 
4. E-post til Styreleder i Helgelandssykehuset HF, fra Leirfjord kommune ved ordfører 

Ivan Haugland – «Lokalisering Helgelandssykehuset 2025 – tomtealternativ» 
25.01.22. 

5. Presseprotokoll fra styremøte i Helse Nord RHF 02.02.2022. 
6. E-post til Styret i Helgelandssykehuset HF, fra Helse Nord RHF ved Hilde Rolandsen – 

«Nye Helgelandssykehuset -endring vedtekter – presisering» 03.02.22. 
7. E-post til Styreleder i Helgelandssykehuset HF, fra Alstahaug kommune ved ordfører 

Peter Talseth, Dønna kommune ved ordfører Nils Jenssen, Hattfjelldal kommune ved 
ordfører Harald Lie, Leirfjord kommune ved ordfører Ivan Haugland, Vefsn kommune 
ved ordfører Berit Hundåla, Vega kommune ved ordfører Andrè Møller, Brønnøy 
kommune ved ordfører Eilif Trælnes, Grane kommune ved ordfører Ellen schjølberg, 
Herøy kommune ved ordfører Elbjørg Larsen, Sømna kommune ved ordfører Liv 
Marit Reitan og Vevelstad kommune ved ordfører Torhild Haugann – 
«Bekymringsmelding fra kommunene Alstahaug, Brønnøy, Dønna, Grane, 
Hattfjelldal, Herøy, Leirfjord, Sømna, Vefsn, Vega og Vevelstad» 08.02.22. 

8. Henvendelser fra privatpersoner 
a) Fra Gerd Røtnes – «Journalføring» 12.12.21. 
b) Fra Per Waage – «Brev til Helgelandssykehuset» 13.12.21. 
c) Fra Harald Nyberg – «Epiolog Hovedsykehuset for Helgeland» 14.12.21. 
d) Fra Siv Aglen – «Opprop mot stenging av fødestua i Brønnøy» 14.12.21. 
e) Fra Børge Hundnes – «Vedrørende medlem i Legeforeningens utvalg for kvalitet 

og pasientsikkerhet» 23.12.21. 
f) Fra Børge Hundnes – «Åpent brev vedrørende kronikk i Dagens Medisin» 

30.12.21. 
g) -     Fra Per Waage – «Fornyet henvendelse i tidligere sak» 09.01.22. 

- Svar på henvendelse fra Per Waage – «Fornyet henvendelse i tidligere sak» 
11.01.22. 



 

 

h) Fra Børge Hundnes – «Hva har blitt bedre» 16.01.22. 
i) -     Fra Børge Hundnes – «Spørsmål til prehospitale tjenester» 23.01.22. 

- Svar på henvendelse fra Børge Hundnes – «Spørsmål til prehospitale 
tjenester» 04.02.22. 

j) Fra Børge Hundnes og Per Waage – «Lesebrev om Helgelandssykehuset» 
28.01.22. 

k) Fra Harald Nyberg, - «Tarmkreftkirurgi, Tovensykehuset» 03.02.22. 
l) -     Fra Børge Hundnes – «Brev fra prehospital klinikk, svar» 08.02.22 

- Svar på henvendelse fra Børge Hundnes– «Brev fra prehospital klinikk, svar» 
11.02.22. 

m) Fra Harald Nyberg, - «Stopp tilbakeføringen av Tarmkreftkirurgi til Helgeland, til 
svakt fagmiljø i Rana, inntil fagsterkt, kompetent hoved-sykehus/akuttsykehus i 
Sandnessjøen om omegn kan utføre operasjonene» 09.02.22. 

n) -    Fra Børge Hundnes – «Spørsmål vedrørende tilbakemelding fra prehospital 
klinikk» 11.02.22. 
- Svar på henvendelse fra Børge Hundnes– «Spørsmål vedrørende 

tilbakemelding fra prehospital klinikk» 14.02.22. 
 

 
Henvendelsene fra privatpersoner er distribuert til styremedlemmene. 
 
 

 
 
 
 
Mo i Rana, 15.02.2022 
 
 
Hulda Gunnlaugsdottir 
Administrerende direktør 
 


